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Bestyrelsesmøde for Fællesskolen Nustrup-Sommersted 
SKOLEÅRET 2022 - 2023 

 

Dato 13. december 18.30 - 20.30 

Sted Nustrup 

Deltagere Forældre rep.: Brian Skov, Gitte Bonde Jacobsen, Karina Toftebjerg, Helene Østergaard Boisen, Luise 

Bram (Barsel), Michael Skrubel, Benny Weisbjerg, Dilek Kartal (indkaldt som suppleant for Luise).  

Lokale rep.: David Koeslich og Henrik Kristensen  

Medarbejder rep.: Nanna Falk Jensen og Ole Thye Gram 

Ledelses rep.: Birgit Staub Olesen, Ulrik Sander Mortensen, Jette la Cour Landergren 

Suppleanter:  

Mødeleder Karina Toftebjerg 

Referent Birgit Staub Olesen 

Fraværende Henrik, David, Benny 

Bilag  

 

 

Mødet slutter med æbleskiver :-) 
 

 

Emne Tid Mål Referat m. tydelige aftaler 

Dagsorden 

• Godkendelse 

• Opfølgning 

5  Godkendt 

Nyt fra Udvalget 10 Udvalget har på deres møde 

den 5. december bl.a. 

drøftet: 

• Pulje til udvikling af 

små film 

• Karaktergennemsnit 

• Faldende børnetal 

Orientering om ovenstående 

Udvalget har sendt materialer fra deres 

sidste møde. 

Der kan søges om tilskud til små film - 

børnehaver og skoler. 

 

Afgangsprøvernes karaktergennemsnit i 

kommunen gennemgået. 

Socioøkonomien gør at Vest er lavere.  

Elvtallet er generelt for nedadgående.  

Især for vores skole. 

Der er bekymrende små klasser på vores 

fællesskole. 

Formandsmøde med 
udvalget 

10 Orientering om, og spørgsmål 

til drøftelserne fra 

formandsmødet som Brian og 

Benny har deltaget i 

Dialogmøde med udvalget– 25-30 tilmeldte 

kun 15 dukkede op.  

Tildelingsmodellen  

4 mål – styrkelse af almenområdet, som 

der skal arbejdes med og sendes i høring 

hos bestyrelserne. Resultatet af den 

workshop der var for et par måneder siden. 

Der er en oplevelse af, at større skoler 

peger på, at man kan lukke de små skoler – 

da de er dyre. 

Det skal undersøges om det kan få busser 

til at hente eleverne som man gør på 

friskolerne. 

Penge til ”reklame” – f.eks. små film. 

Skolerne må gerne reklamere og profilere 

sig. 

FNS blev fremhævet som et godt eksempel. 

Det materiale der blev fremlagt til 

udvalgsmødet. 
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Henrik Rønnow fremhævede det som 

fantastisk. 

 

Promovere videoen fra det fælles 

Sommersted, som reklame. 

Evt. ”efterskolernes dag” arrangement. 

 

 

Status på arbejdet omkring 
Børnecenter 

15 Opsamling fra mødet med 

udvalget den 5. december, 

samt næste skridt i arbejdet. 

Indstillingen er godkendt. Strategi og 

handleplan fremlagt. Byggeprojektet 

fremlægges på et kommende møde. 

Udvalget var imponerede over materialet og 

fremlæggelsen. 

Bestyrelsen kontakter de lokale politikere. 

Styrgruppemøde i januar.  

Videoen deles hurtigst mulig – skal aftales 

med børnehaven. 

Forældrene skal orienteres. 

Næste skridt – hvad er det? 

 

 

Spørgeskemaundersøgelsen 

 

20 Hvordan arbejder vi videre 

med 

spørgeskemaundersøgelserne 

fra Nustrup, og hvordan kan 

vi aktivt bruge dem i 

Sommersted. 

Der skal skabes en god fortælling. Og vi 

skal prøve at arbejde videre med det i 

Sommersted. 

Resultaterne deles med alle. Og det skal 

overvejes om de kan bruges i Sommersted. 

Tages op på de næste møder. 

Kan der laves en hjemmeside for Nustrup 

børnefællesskab? 

Bestyrelsen laver en fælles julehilsen. 

- Børnecenter 

- Styrkelse af almenområdet 

- Ny bestyrelse 

- Høringssvar på tildelingsmodel 

- Høringssvar på busruter. 

- Lærens dag 

- Besøg hos elevrådene 

- Skolebestyrelseksursus. 

 

 

Elevrådsmøde 

 

10 Opfølgning og input fra Der er ikke holdt møder i Nustrup. De store 

hjælper de små. 

Elevrådet i Sommersted – der er forslag til 

mange ting til arbejdsdag og elevrådet vil 

gerne være med til at invitere forældrene 

aktivt ind. Elevrådet skal udvides med de 

yngste til næste år. 

I morgen holdes der julehygge for elevrådet 

i Sommersted. 

 

Økonomi 20 Orientering og drøftelse af 
værdier i kommende 
budgetlægning 

Der skal sættes penge af til branding. – En 

nødvendighed. 

 

Vi får ca. en halv million mindre næste år. 

Der skal kikkes på klassedannelserne i 

Sommersted. 

Vi kommer ud med et overskud. Der i 

virkeligheden skal bruges næste år.  
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Gensidig orientering  • At sikre kort gensidig 

orientering - kræver 

det drøftelse, 

anbefales det 

dagsordensat.  

Ledelsen 
• Der er bevilliget penge til en 

bålhytte fra Dorthea Martensens 

fond i Sommersted. 

• Der er søgt om penge fra 
Nordeafonden. Afventer svar en af 

dagene. 

• Høringsmateriale kommer ud til 

næste møde. 
 

Medarbejdere 

 

Nustrup: 
•     

•   

 

Sommersted: 
•  

•    

 

Elevråd/Nustrup – se punkt 
 

Elevråd /Sommersted – se punkt 

 

Lokale repræsentanter – ingen. 
 

 

Forældrerepræsentanter – ingen. 

Husk reklame for åbent hus. 
 

 

 

Evt.    Husk årshjulet. 

 

 

 
 

Punkter til kommende møde: 

Revidering af Principper for Åbent hus 

Princip om SFO 

 


